
Protokoll från årsstämma 2014 i Södra Gnisvärds samfällighetsförening

Stämman hölls den 15 juli 2014 på Café Tröskvandringen med början klockan 19:00.

§ 1
Till ordförande vid stämman valdes Björn Risinger.

§ 2
Eva Gottfridsson valdes till sekreterare vid stämman.

§ 3
Till justeringsmän valdes Raymond Zielinski och Nils Svartz.

§4
Björn Risinger gick översiktligt igenom styrelsens verksamhetsberättelse.
Stämman beslutade att lägga verksamhetsberättelsen till handlingarna.

Anders Burholt redogjorde för bokslutet 2013 samt läste Sven-Ylve Effert upp sin
revisionsberättelse.
Stämman beslutade att lägga bokslutet och revisionsberättelsen till handlingarna.

§ 5
Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet.

§ 6
a) Styrelsens förslag till beslut i fråga om överenskommelse om fastighetsreglering mellan
Gotlands Tofta Krokstäde 1:59 och Gotlands Tofta Krokstäde 1:453 redovisades närmare av
Björn Risinger. Stämman beslutade att godkänna den av styrelsen träffade överenskommelsen.

b) Styrelsens förslag att föreningen medger upplåtelse av del av föreningens markområde att
ingå i ett naturreservat i anslutning till naturreservat Smågårde naturstig diskuterades. Ett
sådant medgivande skulle förutsätta att 1) området inte exploateras, 2) att föreningen fortsatt
kan förvalta vägar och stigar i området samt 3) att föreningen även fortsättningsvis får ta
ansvar för skötsel av grönområdena enligt skötselplan. Stämman beslutade att uppdra åt
styrelsen att träffa överenskommelse med Region Gotland om upplåtelse av mark till
naturreservat enligt styrelsens förslag.

c) Styrelsens förslag att föreningen medverkar till bildandet av en ny förening öppen för
samfällighetsföreningar, strandsamfälligheter, organisationer och företag med lokal
anknytning till Gnisvärd och Tofta strand diskuterades. En sådan förenings främsta ändamål
skulle vara att verka för hållbart nyttjande av strandområdet mellan Gnisvärd och Tofta bad så
att naturvärden bevaras samtidigt som området är tillgängligt för bad- och friluftsliv.
Stämman beslutade att uppdra åt styrelsen att verka för att den nya föreningen kommer till
stånd samt delegerade till styrelsen att besluta om medlemskap i densamma.

d) Stämman godkände ny punkt på dagordningen avseende fråga om länsstyrelsens förslag till
hastighetsbegränsning genom en s.k. områdesbestämmelse. Därefter godkände stämman



styrelsens förslag till remissyttrande vilket innebär, dels att föreningen bifaller länsstyrelsens
förslag att införa hastighetsbegränsning till 30 km i timmen på Smidskovägen, Släktäktsvägen,
Koggvägen, Snäckmyrsvägen, Två-och Tremänningsvägen samt till dessa anslutna vägar, dels
att föreslå att länsstyrelsen upptar samtliga föreningens vägar i den s.k. områdesbestämmelsen,
i vart fall ”Slingan” dvs Gnisvärdsvägen 50-68.

§7
Ersättningsnivåer till styrelse och revisor diskuterades. Styrelsens förslag var oförändrade
nivåer men efter förslag av Gunnar Grönlund beslutade stämman att ersättning till
styrelseledamöterna skulle öka från 150 kronor till 200 kronor per styrelsemöte samt att
ersättning till ledamöter i valberedning samt till revisor skulle som tidigare utgå med 200
kronor per år. Nils Svartz meddelade att han avstår från sin ersättning som ledamot i
valberedningen.

§8
Efter genomgång av styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat med debiteringslängd
beslutade stämman att fastställa densamma vilket innebär följande debitering;

fastighet med direktutfart till Gnisvärdsvägen 270 kronor
obebyggd fastighet 650 kronor
fritidsfastighet 850 kronor
fastighet med permanentboende 1.050 kronor

.

§ 9
Noterades att Björn Risinger redan var vald till ordförande på ytterligare ett år, varför punkten
val av styrelseordförande utgår.

§10
Eva Gottfridsson omvaldes till ordinarie styrelseledamot på två år, tom 2016 och Båtel
Enekvist valdes till ordinarie styrelseledamot på två år, tom 2016. Karl-Erik Larsson och
Johan Werner omvaldes till styrelsesuppleanter på två år , tom 2016 och Anders Burholt
valdes till styrelsesuppleant på två år, tom 2016.

§11
Till revisor omvaldes Sven-Ylve Effert på ett år, tom 2015. Kerstin von Koch och Cecilia
Gotting omvaldes båda som revisorssuppleanter på ett år, tom 2015.

§12
Till valberedning utsåg stämman Peter Eriksson, Raymond Zielinski och Per Elmqvist, med
Peter Eriksson som sammankallande.

§13
Bland övriga frågor noteras följande;

Sonja Calais påpekade att Gnisvärdsvägen 50-68 samt Gnisvärdsvägen 80-90 ännu inte fått
något kommunalt avlopp. Styrelsen fick i uppdrag att försöka verka för att så sker.
Stämman påminde styrelsen om underhållsplanen för våra vägar och att denna bör hållas.



Sven-Ylve Effert efterlyste en redovisning av Securitas intäkter från parkeringsövervakning
samt att vårt avtal med Securitas borde ses över.

Peter Eriksson informerade om att en översyn av strandskyddet pågår och skulle styrelsen
följa detta.

Raymond Zielinski påpekade att Tremänningsvägen inte har något grus för reparation av
vägen och att en ny grushög behövs.

§14
Meddelades att stämmoprotokollet kommer att hållas tillgängligt på Strandbacka kiosk samt
på föreningens hemsida.

§15
Björn Risinger påminde om föreningens arbetsdagar och övriga arrangemang, röjning på
Humlegärdet lördagen den 19/7, botanisk vandring med Torbjörn Lindell den 27/7 och med
samling vid fiskeläget klockan 10.00, samt slåtterdag på stranden den 30/7 klockan 13:00,
samling vid gungorna på stranden nedanför Strandbacka. Därefter avslutades mötet.

Vid protokollet

Eva Gottfridsson

Justeras

Nils Svartz Raymond Zielinski


